
Vážení spoluobčané, 

dovoluji si Vás informovat, že na úterý 18. 9. 2018 bylo svoláno setkání starostů dotčených obcí 

s vedením obchodního družstva Konzum. Hlavním tématem, by mělo být vyhodnocení dosavadní 

vzájemné spolupráce a problémy související s provozováním prodejen. 

Protože jsem od Vás, od počátku letošního roku nezaznamenal žádnou výtku, nebo stížnost na 

fungování prodejny v Pastvinách, předpokládám, že jste se současným stavem spokojeni, nebo jste 

případné požadavky a návrhy směřovali přímo na pracovníky obchodního družstva. 

Pokud máte nějaké výhrady k provozu, nebo návrhy jak zlepšit poskytované služby, prosím o 

doručení těchto připomínek do 17.9.2018 na obecní úřad. 

 

      Děkuji za spolupráci   L. Škůrek, starosta 


